

「良食企劃」無窮午餐籌款大行動報名表格
Enrollment form for [Eat Fair Campaign] Hunger-free Action

致 To : 張小姐 Miss Germaine Cheung
電郵 Email : germaine.cheung@oxfam.org.hk

電話 Tel : 3120 5296

本校欲參與樂施會2026/27年度「良食企劃」無窮午餐籌款大行動。

Our school would like to enrol the 2026/27 [Eat Fair Campaign] Hunger-free Action.

學校名稱 Name of school: _____

學校地址 Address of school: _____

姓名 Name of applicant: (中文) 先生/女士 _____ (Eng) Mr/Ms _____

職位 Position: _____ 任教科目 Teaching Subject: _____ 聯絡電話 Tel: _____

手提電話 Mobile (If any): _____ 電郵地址 Email: _____

個人資料使用聲明: 您所提供的資料將保密處理, 只會被樂施會及受其委託的服務提供者用作捐款處理、寄發收據及有關捐款通訊用途。為了與您緊密聯繫, 向您匯報樂施會的扶貧、倡議及發展教育工作, 以及籌募和活動資訊, 樂施會及受其委託的服務提供者將會透過您提供的聯絡方法(包括姓名、電話、電郵及郵寄地址), 為您提供通訊、籌募、義工招募及相關資訊, 以及用作收集意見之用途。若您不願意收到上述資訊及資料, 請在方格上加上剔號。□

Important Notice on Personal Data Usage: The personal data collected will be treated as strictly confidential and will be used by Oxfam and its service providers for the purposes of donation administration, receipt issuance and related communications. To connect closely with you and to keep you informed of Oxfam's work against poverty as well as advocacy, development and fundraising progress, Oxfam Hong Kong and its service providers may use your contact information (name, telephone, email and address) for the purpose of communications, fundraising, volunteer recruitment and survey administration. If you would not like to receive such materials or communications, please tick the box. □

1) 參加方法 Participating method

- ☐ 方法一：捐出一日午餐費用（建議捐款金額為每位\$30或以上）Method 1: Donate a lunch (Suggested donation HK\$30 or above per person)
- ☐ 方法二：於校內舉辦良食籌款活動 Method 2: Organise fundraising 'Eat Fair' activity
活動形式 Type of activity: _____
- ☐ 方法三：「良食 BINGO」挑戰 Method 3: Organise 'Eat Fair BINGO' Challenge

2) 計劃舉行籌款日期 Planned date of organising Hunger-free Action: _____

3) 本會收集到的活動資料及照片可用於本會之宣傳用途 The activity information and photos we collect can be used for our publicity purposes. ☐ 同意 Agree ☐ 不同意 Disagree

【選擇方法一之學校請填寫以下資料 For schools choosing Method 1, please fill in the following information.】

4) 需要由樂施會安排「無窮午餐學校體驗日」（約45分鐘）Require a 'Hunger-free Lunch Experience Day' by Oxfam ☐ 需要 Yes ☐ 不需要 No

*全校累積捐款達 \$5,000 或以上, 樂施會方可為全校或指定年級舉辦「無窮午餐學校體驗日」。

*Schools that raise a cumulative donation of HK\$5,000 or above will be eligible for Oxfam's 'Hunger-free Lunch Experience Day' for the whole school or selected grade levels.

5) 計劃舉行「無窮午餐學校體驗日」日期及時間 Preferred date & time for 'Hunger-free Lunch Experience Day'

首選 Preferred: _____ 次選 Second preferred: _____

感謝你的報名, 我們將盡快與你聯絡。如有查詢, 請致電3120 5296或電郵至 germaine.cheung@oxfam.org.hk 聯絡張小姐。Thank you for your submission and we will contact soon. For enquiry, please contact Miss Germaine Cheung at 3120 5296 or germaine.cheung@oxfam.org.hk.